981  A 組：國際應用英文組  課程
	商用英文聽力及閱讀(實體)

	Business English Listening& Reading
2 credits

Ms. Jennifer H. Hsiang

Size of class: Maximum: 40

Prerequisite(optional): 大一英文
教學目標：本課程目標在增進大學生商用英語聽力及閱讀的能力.
l     TOEIC是託福測驗機構ETS研發出的專門測試學生商用英語聽力及閱讀的能力的測驗,目前廣為企業界採信. 
l     許多企業要求工作內容若需與外國客戶溝通,則至少TOEIC分數不得低於750分. 就算一般企業也希望普通職員要有550分以上, 主管要有650分以上. 各航空公司更是以它做為報名門檻. Ex.中信金控總經理辜仲亮及執行長尚瑞強就表示,以後大學畢業生要進入中信金控,英語至少要達到TOEIC* (多益測試) 750-800分的標準. 
l     許多大學的商研所也紛紛訂出700-800 分的標準.
l     本課程以TOEIC 的考試內容為大綱,但旨在增進學生英語聽力及閱讀的能力
課程範圍：商用英語聽力練習
商用英文閱讀增進
授課方式：聽力練習,常見發音類似字的分辨,商業字彙理解與加強
商業常用英文文法說明
常用英文商業文件認識
課程進度及綱要：
1.     Picture 照片描述 - 訓練學生的觀察力及邏輯思考
2.     Stimuli-Response 
正確的英語應答 – 如何針對問題給予適當的回答,
並指出中英文間亦混淆的地方. 
3.     Short Conversation 簡短對話 – 從別人的對話中作正確的判斷.
4.     Short Talk 簡短獨白 – 從一段話中抓住說話的重點.
5.     Incomplete Sentences 商業字彙加強
6.     Text Completion 商業常用文法加強
7.     Thematic Reading 商業文件導讀
參考書籍：Textbooks and References
 
評分方式：平時成績 30%, 期中考 30%, 期末考 40%


	英語聽講：英語聽力及口語訓練 (實體) 

	English Lab: Comprehension and Communication
2 credits

Ms. Jennifer Chiu

Size of class: Maximum: 40 / Minimum: 10

For Freshmen and above; freshmen priority

本課程需另繳實習費NT$958
Course Description

This course is to promote clear, effective communication through pronunciation training, where students learn to discriminate various aspects/features of pronunciation and become confident, effective English speakers. Students shall find pronunciation fun to learn through a large variety of engaging listening/oral activities that include songs, poetry, chants and dialogues to help them master English speech rhythm and intonation.

The course also aims at reaching beyond the classroom by refining students’ self-monitoring skills, teaching what students can do on their own to make lasting changes in their pronunciation. Mistakes are natural and expected. The students that make the most progress are those willing to make mistakes, take initiative, try out new speech skills in real-life situation and learn to correct their own errors by self-monitoring. Thus, through this self-help program students are expected to gain confidence as they watch their progress and target the improvement of their stress, intonation and speech rhythm.

Tentative Schedule

Week  Course Content

  1

Pronunciation Goals/Priorities/Habits

  2

Pronunciation Basics

  3

Syllables, Word Stress

  4

Intonation Patterns, Descriptive Phrases, Phrasal Verbs, Names

  5

Speech Rhythm

  6

Vowels & Speech Music

  7 
Speech Melody

  8 
The Speech Pathway

  9 
Important Endings

 10 
Vowels & Consonants

 11 
Conversational Speech—Reductions & Chunks of Speech

 12 
Thought Groups

 13 
“Poetry in American”

 14 
Poems about Love

 15 
“Cheating in College”

 16 
Poems about Time & Life

 17 
Poems about Loss & Death

 18 
Poetry Presentation

Requirements:

1. Lateness and absences are strongly discouraged, for points will be taken out from your final grade in accordance with the number of them. Attendance will be taken at the beginning of each period; if you are not present at that time but come late, it is your responsibility to make sure you receive partial credit for your attendance. But it will be counted as one absence if you come to class without bringing your handouts with you, or if you come into classroom later than 20 minutes after the class begins. You will automatically fail this course after the fifth time you fail to attend the class.

2. Every in-class activity and home assignment will be carefully graded. Your participation and performance in every class is equally important since there will be no midterm and final tests.

3. When necessary, the instructor has the right to have certain students do extra assignments, which shall be counted as part of their grades.


	高級口語訓練（一）(實體)

	Advanced Oral Training

1 Credit

Dr. Kentei Takaya

Class Size: 10-35

For Seniors only

Prerequisite: English Conversation III

In this course, students will receive oral trainings to further develop their fluency and accuracy in English. The course will put an emphasis on developing students’ effectiveness in their oral communication as well as their development of the pragmatic awareness in oral communication. Students will receive trainings by exploring variety of genres in various contexts including small talk, public speaking, and persuasive speaking. Handouts will be provided as part of the teaching material. The title of the textbook will be announced. Students’ performance will be formally assessed in this course, and all students will be encouraged to actively participate during the class to fulfill the course requirements.



	商務溝通：口語溝通技巧(網)


	你在工作中需要與客戶用英文溝通嗎？你想考多益英語(TOEIC)嗎？本課

1)以多益測驗為學習題材，幫助學習者了解商務英文特性及商業情境；
2)分析多益測驗之字彙、文法、聽力、閱讀題型及提供線上模擬測驗練習機制；

3)探討商業語言溝通技巧，培養學生語文表達能力及組織能力。


